

التاريخ: 2021/05/20  
مرجع: MAZ-CS-05-2021-0137

المحترمين


السادة / شركة بورصة الكويت  
تحية طيبة وبعد،،،

**الموضوع: افصاح مكمل**  
**Subject: Supplementary Disclosure**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى افصاحنا المؤرخ 2021/03/30 الخاص بموافقة مجلس إدارة شركة المزاييا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) على توقيع اتفاقية حدود ائتمانية مع أحد البنوك الكويتية، نحيطكم علما بتوقيع العقود الرسمية ضمانا للتسهيلات الائتمانية مع احد البنوك الكويتية.

In reference to the above subject, and to our disclosure dated 30/03/2021 regarding the approval of the Board of Directors of Al Mazaya Holding Company KPSC (Holding) to sign a credit facility agreement with a Kuwaiti bank, we hereby inform you about the signing of the official contracts related to the credit facilities with one of the Kuwaiti banks.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،  
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

  
أنور السيد صالح  
مدير – الإدارة القانونية والالتزام

  
M A Z A Y A  
شركة المزاييا القابضة (مابضة)  
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:  
- نموذج الافصاح المكمل



## نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	2021/05/20
اسم الشركة المرشحة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
عنوان الإفصاح	افصاح مكمل من شركة المزايا القابضة بخصوص توقيع عقود رسمية ضماناً للتسهيلات الائتمانية مع أحد البنوك الكويتية
تاريخ الإفصاح السابق	2021/03/30
التطور الحاصل على الإفصاح	بالإشارة إلى افصاحنا المؤرخ 2021/03/30 الخاص بموافقة مجلس إدارة شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) على توقيع اتفاقية حدود ائتمانية مع أحد البنوك الكويتية نحيطكم علماً بأنه تم توقيع عقود رسمية ضماناً للتسهيلات الائتمانية مع أحد البنوك الكويتية بمنح حد ائتماني للشركة بمبلغ 24,488,732 د.ك (أربعة وعشرون مليون وأربعمائة وثمانية وثمانون ألف وسبعمائة واثنان وثلاثون ديناراً كويتي) وذلك لاستخدامه في إعادة هيكلة أصل المديونية القائمة على الشركة بمبلغ 22,700,000 دينار كويتي بالإضافة إلى تكاليف التمويل المستحقة لصالح البنك وذلك خلال فترة 6 سنوات، حيث تستحق الدفعة الأولى عند استكمال كافة التوقيعات على هذه العقود من جميع الأطراف ويلبها دفعات متساوية لمدة خمس سنوات وتستحق دفعة أخيرة في نهاية مدة العقود بتاريخ 2027/01/31.
الأثر الصافي للتطور الحاصل (الزوج)	سوف تساهم التسهيلات في تعزيز السيولة لدى الشركة خلال فترة سريانها وسيتم تسجيل الأثر النهائي لهذه الاتفاقية في البيانات المالية للشركة خلال الربع الثاني لعام 2021.

Handwritten signature and date: 2021/05/20



MAZAYA

AIM TO LEAD

## Supplementary Disclosure

<b>Date:</b>	20/05/2021
<b>Name of listed company</b>	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
<b>Disclosure Subject</b>	A supplementary disclosure from Al Mazaya Holding Company regarding the signing of official credit facilities contracts with one of the Kuwaiti banks
<b>Date of previous disclosure</b>	30/03/2021
<b>Disclosure updates</b>	<p>In reference to our disclosure dated 30/03/2021 regarding the approval of the Board of Directors of Al Mazaya Holding Company KPSC (Holding) to sign a credit facility agreement with a Kuwaiti bank, we hereby inform you that the related official credit facility contracts have been signed with a Kuwaiti bank which grant a facility limit amounting to KD 24,488,732 (twenty-four million and four hundred eighty-eight thousand and seven hundred and thirty-two Kuwaiti Dinars) to reprofile the original outstanding facility of KD 22,700,000 in addition to the related due finance cost towards the bank. The facility tenor is 6 years, where the first installment is due upon completing the related signatures from all contractual parties, followed by equal installments for a period of five years, and a final installment due at the end of the contract term on 31/01/2027.</p>
<b>Financial impact of the update (if any)</b>	Those facilities shall improve the Company's liquidity during its tenor, and will be recorded in the company's financial statements of the second quarter of 2021

Handwritten signature and initials in blue ink.